



ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD,
HONG KONG

Web Page : www.stclare.edu.hk
E-mail : info@stclare.edu.hk

Tel : 2817 1764
Fax : 2855 8420

敬啟者：本校即將舉行本年度之陸運會，詳情如下：

	<u>初賽日</u>	<u>決賽日</u>
日期：	二零一六年十月十二日(星期三)	二零一六年十月十三日(星期四)
時間：	上午七時五十分至下午四時正	上午七時五十分至下午三時正
地點：	灣仔運動場	灣仔運動場
交通安排：	校車將接載持乘車證之同學往運動場及返家，早上候車時間及地點不變	校車將接載持乘車證之同學前往運動場，早上候車時間及地點不變，惟運動會結束後，同學須自行返家
午膳時間：	十一時三十分至十二時四十五分 (一小時十五分) 所有學生均可出外用膳	十一時三十分至十二時四十五分 (一小時十五分) 所有學生均可出外用膳

為鼓勵家長和同學積極參與體育活動，決賽日十月十三日設以下項目，有興趣報名之家長請在回條填寫有關資料。

甲. 2x100m 家庭接力賽

(每隊共兩名參賽者，其中一名為家庭成員：父、母、兄、弟、並非在本校就讀之姊妹；另一名參賽者必須正在本校就讀)

乙. 2x100m 家教會會員接力賽

(每隊共兩名參賽者，兩名參賽者必須是家教會成員，子女必須還在本校就讀)

學生須於 11/10/2016 或之前交回回條。如有疑問，請聯絡班主任或體育老師陳佩珊老師或郭詠旋老師。

此致
貴家長

校長劉鳳兒謹啟

二零一六年十月六日



ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD,
HONG KONG

Web Page : www.stclare.edu.hk
E-mail : info@stclare.edu.hk

Tel : 2817 1764
Fax : 2855 8420

6th October, 2016

Dear Parents,

Heats and Sports Day

The School Sports Days will soon be held and parents are required to take note of the following:

	Sports Day (Heats)	Sports Day (Final)
Date:	12 th October, 2016 (Wednesday)	13 th October, 2016 (Thursday)
Time:	7:50a.m. to 4:00p.m.	7:50a.m. to 3:00p.m.
Venue:	Wanchai Sports Ground	Wanchai Sports Ground
Transportation:	School Bus (regular service)	School Bus (regular service) to the Sports Ground for those who have valid school bus pass. No school bus service for dismissal.
Lunch Time:	11:30p.m.-12:45p.m. (1 hour 15mins) (All students can have their lunch outside the sports ground)	11:30p.m.-12:45 p.m. (1 hour 15mins) (All students can have their lunch outside the sports ground)

Parents are cordially invited to participate in two events on 13th October, 2016 (Sports Day).

The details are as follows:

(a) 2x100m Family Relay

(Each team should have two members in which one of them must be a family member, for example, father or mother, brother or sister who is not a Clarian; the other member must be a current student.)

(b) 2x100m PTA Relay

(Each team should have two members, in which both of them must be PTA members, and their daughters must be current students)

Please return the reply slip on or before 11th October 2016. If you have further enquiries, please contact Class Teacher or the P.E. teachers Ms. P. S. Chan or Ms. W. S. Kwok.

Thank you for your attention.

Yours sincerely,

Ms. Lucia Lau
Principal

-----Reply Slip-----

Notice No. : 1617018

To St. Clare's Girls' School,

Heats and Sports Day

We have read and noted the above letter concerning Sports Day which will be held on 12th October 2016 and 13th October 2016.

I (*will / will not) participate

- *2x100m Family Relay (Complete Form A)
 *2x100m PTA Relay (Complete Form B)

Form A 2x100m Family Relay

Name of Parent	Relationship	Name of Student	Class	House	Class No.

Form B 2x100m PTA Relay

Name of Parent(1)	Relationship	Name of Student	Name of Parent(2)	Relationship	Name of Student

Student Name

Parent's Signature

Class & Class Number

Date